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Številka:  900-31/2022 

Datum:   1. 6. 2022 

 

Zadeva: Odgovori na vložene pobude in vprašanja iz 36. seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, 

16. 5. 2022 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUs je na seji posredovala   

pobudo št. 1612/36: 

Za 24. redno sejo MS MO Ptuj sem podala vprašanje – pobudo št. 1038/24 citirano:  

Javne službe Ptuj d.o.o. naj se organizirajo tako, da bo pokopališče imelo lep izgled in naj se 

zaposleni zavedajo, da hodijo na pokopališče ljudje, ki so čustveno prizadeti, zato je za njih, kakor 

tudi zame, neurejenost pokopališča moteča. Javne službe Ptuj d.o.o. naj kot upravljalec poskrbi za 

vsaj malo urejenosti obstoječe mrliške vežice na starem rogozniškem pokopališču. Javne službe 

Ptuj d.o.o. naj uredijo problem WC-ja na samem pokopališču, morda s suhim montažnim 

straniščem in kakšno zunanjo pipo za umivanje rok (trenutno ni nobenega WC-ja). Cena najema 

grobov na starem pokopališču se naj vsaj malo zniža, saj je kompletno pokopališče pokrito – 

posuto z drobljenim peskom in košnja trave praktično ni potrebna.  Dobila sem naslednji odgovor:  

V podjetju dajemo velik poudarek na profesionalnem in prijaznem odnosu do strank in menimo, da 

našim zaposlenim to dobro uspeva. Zaposleni Javnih služb Ptuj skrbijo za urejenost starega in 

novega Mestni trg 1, 2250 Ptuj, telefon: 02 748 29 99, 02 748 29 17, e-pošta: obcina.ptuj@ptuj.si, 

www.ptuj.si, ID za DDV: SI85675237, MŠ: 5883598000, TRR: 01296-0100016538 rogozniškega 

pokopališča. Staro pokopališče je ohranilo svoj prvoten izgled in je posuto s sekancem. Grobove 

urejajo najemniki sami, ostalo delavci Javnih služb. V skladu z občinskim odlokom se opravlja 

čiščenje trave, urejanje potk, odvoz odpadkov dvakrat tedensko in odstranjevanje plevela. Čisto in 

urejeno pokopališče je odgovornost tako obiskovalcev kot vzdrževalcev pokopališča. Prevečkrat 

se zgodi, da odpadne sveče in ostali odpadki ostanejo odloženi kar za spomenikom, od koder jih 

veter raznaša po pokopališču. Zato pozivamo obiskovalce, da svoje odpadke odlagajo v za to 

namenjene zabojnike, in s tem prispevajo k urejenemu izgledu pokopališča. Javne službe Ptuj smo 

kot upravljavec pokopališča na MO Ptuj podali pobudo za postavitev sanitarij, vendar še ni prišlo 

do realizacije. Zavedamo se dotrajanosti in neprimernosti mrliške vežice na novem rogozniškem 

pokopališču, kljub temu skrbimo za čistočo in urejenost. V letu 2021 se prične projekt prenove 

obstoječe mrliške vežice, s katero bo zagotovljen primeren prostor za zadnje slovo. V prihodnje 

predvidevamo znižanje cene najema grobnega prostora na starem pokopališču. Odgovor me ne 

zadovoljuje, ker vežica na starem pokopališču ni urejena in primerna za poslovilni prostor, kot je 

bilo zagotovljeno. Vežica na novem pokopališču pa je porušena in v gradnji. Torej primernega 

poslovilnega prostora ni, s čemer je kršena osnovna človekova pravica – pravica do dostojnega 

slovesa in pogreba. Zato dajem v imenu stranke DeSUS naslednjo pobudo: 

- Nemudoma se naj pristopi vsaj k skromni ureditvi mrliške vežice na starem rogozniškem 

pokopališču, ki sedaj služi kot poslovilni prostor za pokope na starem in na novem rogozniškem 

pokopališču. 

Odgovor: V mesecu maju se je izvedlo beljenje vežice na starem pokopališču, dela so zaključena, vežica 

je primerno urejena. Na pokopališču so nameščene začasne sanitarije.  

Pripravil: Boštjan Prosenjak, Javne službe Ptuj 
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Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je na seji posredovala   

pobudo št. 1613/36: 

Ker sem redno tedensko na novem rogozniškem pokopališču, že nekaj časa opažam, da gre 

izvedba del gradnje nove vežice in nastreška na poslovilni ploščadi zelo počasi. Rok dokončanja 

del je po mojem vedenju september 2022. Z ozirom na dejansko stanje na gradbišču ta rok ne bo 

dosežen. Sledili bodo zahtevki za podražitve, kar je nedopustno. Nedopustno je tudi, da MO Ptuj 

nima za gradnjo tega objekta na samem gradbišču svojega predstavnika, ki bi ščitil interese 

investitorja. Nedopustno je tudi to, da je nadzornik gospa Petra Žiher Sok, univ. dipl. gosp. ing. in 

projektant SOKPRO d.o.o Gorišnica, katerega soustanoviteljica, solastnica in direktorica je sama 

gospa Petra Žiher Sok univ. dipl. gosp. inž. Tu nastopi navzkrižje interesov, kar ni v skladu z 

gradbeno zakonodajo in Zakonom o gospodarskih družbah. (Dokaz: fotografija gradbiščne table v 

prilogi ). Zato dajem v imenu stranke DeSUS naslednji pobudi: 

- Menim, da je nemudoma potrebno zamenjati nadzornika nad gradnjo investicijskega projekta 

VEŽICA PTUJ IN NADSTREŠEK NA POSLOVILNI PLOŠČADI, ki bo v duhu poštenja zastopal 

interese investitorja in s svojim nadzorom zagotavljal realen obračun izvedenih del in kvaliteto 

izvedenih v okviru pogodbenih rokov. 

- Z ozirom na to, da investitor nima svojega predstavnika na gradbišču, ki bi  zastopal interese 

investitorja, je le tega nujno takoj imenovati. 

Odgovor: Vezano na roke izgradnje objekta, nam je izvajalec, po pozivu, ki smo ga naslovili nanj, po tem 

ko smo ugotovili, da z deli zamuja, posredoval odgovor, da bodo dela dokončana v pogodbenem roku, kar 

bo zagotovil z ustrezno prilagoditvijo ostalih gradbenih aktivnosti. Najavo zahtevka za dvig pogodbene 

cene zaradi zvišanja cen gradbenih materialov na trgu smo dobili, ne pa tudi konkretnega zahtevka. Le-

tega bomo, ko / če ga prejmemo preučili in skladno z vsemi zakonskimi možnostmi tudi reagirali. V skladu 

z obligacijskim zakonikom je tudi izvajalec upravičen do povišanja cene zaradi izrednih razmer na trgu. 

Razliko spremembe cene materiala do 10% je riziko izvajalca, kar je nad to vrednostjo, samo razliko 

prevzame naročnik oziroma investitor. MO Ptuj ima svojega predstavnika na gradbišču, saj je za vsaki 

investicijski projekt določena oz. pooblaščena oseba naročnika, ki je skrbnik pogodbe in ki se tudi 

udeležuje vseh aktivnosti oziroma operativnih sestankov na gradbišču. Ti potekajo vsaki teden, po potrebi 

tudi fizično na gradbišču, tudi večkrat na teden, skladno z dinamiko izvajanja del. Verjetno je bilo napačno 

razumevanje glede predstavnika investitorja, ker te pooblaščene osebe investitorja ni navedene na 

gradbiščni tabli. V skladu s pravilnikom je določena oblika in vsebina gradbiščne table, kjer ni potrebno 

navajati oseb naročnika, če gre za gospodarske družbe oziroma javne subjekte. Do navzkrižja interesov 

glede imenovanja strokovnega nadzornika, ki izhaja iz podjetja oziroma izdelovalca projektne 

dokumentacije (projektanta), ne prihaja, saj gradbeni zakon nikjer ne navaja, da nadzornik gradnje ne bi 

smel biti projektant istega projekta. Projektant bi hkrati lahko seveda bil tudi izvajalec gradnje objekta, ki 

ga je sam sprojektiral. MO Ptuj je v postopku pridobivanja ponudb tako pozvala tudi projektanta, da lahko 

poda svojo ponudbo za izvedbo strokovnega nadzora. Prejeta ponudba je bila cenovno najcenejša in kot 

taka, edina prava izbira v postopku javnega naročanja. Dodatna prednost je tudi ta, da lahko strokovni 

nadzor dosledno spremlja napredek in same spremembe med gradnjo ter se po potrebnih hitrih odločitvah 

posvetuje s svojimi sodelavci (projektanti), ki lahko podajo ustrezne rešitve. Gradnje se udeležujejo tudi 

predstavniki projektantov (statik, elektro inženir, strojni inženir, arhitekt), ki niso ista oseba (strokovni 

nadzor), ki tudi potrjujejo izvedene stvari. Glede poštenja in realnega obračuna izvedenih del pa so vse 

skrbi odveč, saj se vse finančne zadeve tudi zapisniško večkrat evidentirajo (knjiga obračunskih izmer, 

situacije) in te pregleda in potrdi tudi predstavnik naročnika. 

Pripravil: David Majcen 

 

Marjan Bezjak, svetniška skupina Lista dr. Štefana Čelana je posredoval   

pobudo št. 1614/36: 

V Krčevini pri Vurberku od hišne številke 45 do številke 58 se zelo pogosto dogaja, da je motena 

oskrba s pitno vodo. Te motnje niso vezane na poletne mesece, ampak se to dogaja skozi leto. 15. 

junija 2020 so z dopisom obvestili tudi Komunalno podjetje Ptuj. Dobili so odgovor, da bodo 
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problem skupaj z MO Ptuj obravnavali. Žalostno je, da bo minilo že dve leti od dopisa stanovalcev. 

Problem je ostal nedotaknjen, verjetno v predalu oz. računalniku osebe katera je podala odgovor 

stanovalcem. V imenu stanovalcev dajem pobudo, da se takoj pristopi k reševanju tega problema. 

Odgovor: Da na tem območju prihaja do občasnih motenj v oskrbi z vodo nam je znano, zato smo 

analizirali vzroke in na podlagi ugotovitev predlagali trajno rešitev v obliki izgradnje vodohrana v Krčevini 

pri Vurbergu, za kar je potrebno zagotoviti sredstva v proračunih Mestne občine Ptuj v višini več kot 

250.000 eur. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko in Komunalno podjetje Ptuj d.d. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala   

pobudo št. 1615/36: 

Pred kratkim je ponovno prišlo do nesreče v ulici K Jezeru zaradi neprilagojene hitrosti – dva 

vozila sta trčila v nadstrešek krajana, ga skoraj porušila ter poškodovala tako avtomobile kot javno 

razsvetljavo. Navkljub dejstvu, da ni pločnika, cesta je široka zgolj za eno vozilo, zato je omejitev 

30 ter da povrhu gre tako za kolesarsko kot šolsko pot, se omejitve hitrosti vozniki ne držijo. 

Najmanj ena nesreča letno je, ko se kakšno vozilo zaleti v ograjo katerega izmed krajanov. Vsled 

navedenega stanujoči v ulici K Jezeru zahtevajo takojšen sestanek z odgovornimi na občini, da se 

opredelijo dodatni ukrepi za umirjanje hitrosti, saj ne omejitev, ne občasni radar nista dovolj. 

Predlagajo plastične “ležeče policaje” kot tudi opcijo zaprtja ulice.  

Odgovor: Na območju ulice K jezeru bomo sledili predlogom stanovalcev in postavili tehnične ovire za 

umirjanje prometa. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala   

pobudo št. 1616/36: 

Na poti od mesta do Rance je klopi prerasla trava, pogosto pa so tudi polni koši. Ne glede na to, ali 

se ne kosi zaradi čebel ali rac, ni nobenega izgovora, da se ne bi pokosil ozek kos okrog klopi. 

Javne službe morajo te zadeve same redno pregledovati in jih urediti.  

Odgovor: Pobuda je bila posredovana Javnim službam Ptuj, d.o.o. v pregled in ustrezno ureditev. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval    

pobudo št. 1617/36: 

Pot na grad iz smeri Prešernova je na zadnjem delu od lesenih stopnic naprej zelo zaraščena in 

neurejena, kar ni v ponos in vzgled občini. Drevesa in ostalo rastlinje moti neoviran prehod, nad 

čem so negodovali obiskovalci v soboto, ko smo se udeležili dogodka na gradu. Glede na to, da 

smo že zakorakali v novo turistično sezono, dajem pobudo, da se vzdrževalcu navedene poti 

naloži, da čim prej uredi navedeno pot in odstrani moteče rastlinje. 

Odgovor: S koncesionarjem bo opravljen terenski ogled, na podlagi katerega bo naročen obseg čiščenja 

navedene poti. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval    

pobudo št. 1618/36: 

Gramozirana pot od Term Ptuj proti Dravi, ki je s strani Ptujčanov in turistov, ki koristijo kapacitete 

Term Ptuj v vsakodnevni uporabi, je neurejena in polna lukenj, vsak česar je ob dežju in še nekaj 

dnevov po dežju praktično težko uporabna. Glede na to, da je navedena pot zelo frekventna, dajem 

pobudno, da se pot uredi tako, da se nasipa v nastale luknje gramoz in se pot nato utrdi in uredi. 

Trenutno stanje poti ni v ponos ne Termam Ptuj, niti Mestni občini Ptuj. 

Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali pristojnim upravljavcem in jih pozvali k ureditvam. 

Pripravil: Aleš Gregorec 
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Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval    

vprašanje št. 1619/36: 

Dajem vprašanje, da naj Javne službe Ptuj podaljšajo rok, do katerega si je možno naročiti odvoz 

kosovnih odpadkov oziroma bi bil ta lahko mogoče celo neomejen? 

Odgovor: Podjetje je v letu 2022 do konca meseca aprila občane na položnicah in preko spletne strani 

obveščalo o možnosti prijave na akcijo kosovnih odpadkov. Akcija je omejena na določeno obdobje, saj 

se vozilo izven obdobja zbiranja kosovnih odpadov uporablja za druge zadeve (prevozi ostalih vrst 

odpadkov). Vozilo je tako izkoriščeno optimalno. Vsako gospodinjstvo pa ima vedno možnost dodatnega 

individualnega naročila odvoza kosovnih odpadkov, ki ga v skladu z načelom »povzročitelj plača« poravna 

glede na količino predanih odpadkov. 

Pripravilo: Javne službe Ptuj d.o.o. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval    

pobudo št. 1620/36: 

Predlagam, da naj Javne službe Ptuj d.o.o. vrečke za embalažo in papir, ki jih občani občasno 

prejmemo, razdelijo v razmerju v katerem se te v njihovo obdelavo tudi vrnejo. Če občani pri  

vsakokratnem pobiranju  oddajo npr. tri vreče embalaže in eno vrečo papirja, bi bilo smotrno da jih 

v tem razmerju tudi prejmejo. Upravljalec naj na podlagi svojih podatkov seveda določi ustrezno 

razmerje. 

Odgovor: Zaradi specifik sistema zbiranja tovrstnih odpadkov takšna sprememba ni neposredno 

izvedljiva na predlagan način. Lahko pa podoben namen dosežemo s tem, da strankam omogočimo 

brezplačno zamenjavo celotnega paketa vrečk za drugo vrsto (barvo) teh, kar bomo omogočili na Mestni 

blagajni in v trgovini Ptujski škrnicl. 

Pripravilo: Javne službe Ptuj d.o.o. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval   

pobudo št. 1621/36: 

Dajem pobudo, naj se na spletno stran Mestne občine Ptuj uvrsti tudi nek pregled nepremičnin, ki 

jih ima občina v lasti. Vse skupaj bi se lahko naredilo npr. v google maps, kjer bi bile posebej 

označene nepremičnine, ki so v načrtu ravnanja z nepremičninami za posamezno leto. Prostora bi 

pa se menda našel za kakšno drugo uporabno informacijo. 

Odgovor: Dostop do podatkov o nepremičninah je možen že sedaj preko PISO - Prostorskega 

informacijskega sistema občin in portala nepremičnin, ki ga je Mestna občina Ptuj vzpostavila v 

preteklosti. Pobuda se bo preučila, predvsem v oziru čim lažje dostopnosti do podatkov za občane in v 

smislu povezave vseh obstoječih programov, s katerimi Mestna občina Ptuj trenutno razpolaga. V kakšni 

obliki bo zadeva izvedena, boste obveščeni po sprejemu rebalansa za leto 2022, katerega priloga je tudi 

Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2022.    

Pripravila: Nina Majcen Ogrizek  

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval    

pobudo št. 1622/36: 

Zanima me, kakšna je končna vrednost investicije lokala v Ljudskem vrtu? 

Odgovor: V letu 2021 smo dokončali projektno dokumentacijo ter pričeli z gradnjo gostinskega objekta in 

sanitarij na lokaciji (območju) parka Ljudski vrt. Vrednost izdelave projektne dokumentacije je znašala 

6.954 EUR, vrednost izvedenih del pri gradnji do konca meseca maja 2022 tako znaša 178.280,04 EUR. 

Investicija še ni zaključena, saj izvajalec še ni odpravil vseh pomanjkljivosti ter dokončno uredil terase. 

Pripravil: David Majcen  

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval    

vprašanje št. 1623/36: 

Kdo bo kril stroške izgube lokala JSP d.o.o. na mestni tržnici? 
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Odgovor: To je samostojna dejavnost Javnih služb Ptuj d.o.o. in vsi stroški se pokrivajo na podjetju, v 

okviru predmetne dejavnosti. 

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval    

pobudo št. 1624/36: 

Na mestni tržnici se naj razmisli o namestitvi vodometa po vzoru Prešernovega trga v Ljubljani. S 

tem bi ustvarili turistično atrakcijo in hkrati hladili ploščad v poletni vročini. 

Odgovor: Iz vprašanja ni možno razbrati kakšno napravo si predlagatelj predstavlja. Vodomet je klasični 

urbanistični element, ki skladno s pravili urbanistične in arhitekturne stroke praviloma sodi v ambiente, ki 

si zaslužijo monumentalno obravnavo. V mestu Ptuj je takšen prostor na primer na trgu pred mestno hišo. 

Tja bi sodil tudi funkcionalno. Obstajajo tudi vodometi, ki kompozicijsko niso monumentalno oblikovani. 

Takšen je na primer zgrajen v Jesenicah in ima šobe montirane v tleh. Takšen vodomet bi pokrival večjo 

površino trga oziroma tržnične ploščadi. Porušiti bi bilo potrebno 2/3 betonskega tlaka in izvesti primerna 

instalacijska dela ter izvesti nove tlake s primernim naklonom, ki bi omogočal primerne odtoke. V primeru, 

da predlagatelj misli napravo montažne narave in je ta montirana nad nivojem mesta (v zraku), ki se 

imenuje “pršilo" in ne vodomet, je o njej možno razmišljati, pri čemer je potrebno najti lokacijo, ki je zelo 

frekventna (kot na Prešernovem trgu v Ljubljani). Pršila po tem vzoru so praktična, če se nahajajo na 

mestih, kjer se nahaja večje število ljudi. Tudi v tem primeru menimo, da je lokacija pred mestno hišo bolj 

primerna. Potrebno pa je preučiti možnost napenjanja in sidranja jeklenic v okoliške hiše (statična presoja, 

soglasja lastnikov objektov, dovod vode, itd.). 

Pripravila: Tomaž Krušec in Mojca Brunčič 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval    

pobudo št. 1625/36: 

Čim prej se naj opravi strategija o združitvi nekaterih javnih zavodov. 

Odgovor: Tovrstne strategije na občini nimamo, niti je v tem trenutku zaradi bližnjega zaključka mandata, 

ne pripravljamo. Vsekakor pa je za tako odločitev potrebno širše soglasje.  

Pripravil: Alen Jevtović, direktor občinske uprave 

 

Luka Žižek, svetniška skupina Socialni demokrati je posredoval     

pobudo št. 1626/36: 

Podajam pobudo, da se spremeni občinski odlok, v katerem je napisano, da se v celotni Mestni 

občini ne sme kuriti na prostem. Naj se kurjenje suhe lesne mase (odrezanih vej in podobno) 

omogoči za območja t.i. nestrjenih naselij, ter se tako prilagodi dejanskemu stanju na terenu. 

Nemogoče je pričakovati, da bo nekdo, ki ima sadovnjak na samem, daleč od kakšnih hiš, več sto 

metrov peš nosil odpadno vejevje in vozil lesni odpadni material čez celo mesto na zbirno mesto. 

Odgovor: Odlok o načinu opravljanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s 

komunalnimi odpadki v Mestni občini Ptuj (Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, št., št. 12/17, 16/17, 6/19, 

15/20, 5/21; v nadaljevanju: odlok) v 7. alineji prvega odstavka 49. člena določa, da je povzročiteljem oz. 

imetnikom odpadkov prepovedano sežigati in/ali odlagati odpadke v objektih ali na zemljiščih, ki niso 

namenjeni za odstranjevanje komunalnih odpadkov. Nadalje, odlok v drugem odstavku 49. člena določa, 

da je sežiganje vseh vrst komunalnih odpadkov prepovedano. Najprej je potrebno pojasniti, kaj so sploh 

komunalni odpadki. Komunalni odpadki so odpadki iz gospodinjstev in njim podobni odpadki, ki nastajajo 

v bivalnem okolju, v proizvodnih in storitvenih dejavnostih ter na površinah in v objektih v javni rabi ter so 

pretežno trdni in po svoji sestavi heterogeni. 

 

Skladno z odlokom je izvajalec javne službe dolžan zagotoviti, da se v okviru javne službe ločeno zbirajo 

in prevzemajo naslednje ločene frakcije komunalnih odpadkov: ločene frakcije (odpadni papir in karton; 

odpadna embalaža iz papirja in kartona; odpadna embalaža iz plastike, kovin in sestavljenih materialov 

kot odpadna mešana embalaža s številko odpadka 15 01 06; drobna odpadna embalaža iz stekla); 
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kosovni odpadki; odpadki z vrtov, parkov in pokopališč; odpadki iz tržnic; odpadki iz čiščenja cest; mešani 

komunalni odpadki; biološko razgradljivi kuhinjski odpadki in zeleni vrtni odpad; izrabljene gume v skladu 

s predpisi, ki ureja ravnanje z izrabljenimi gumami. Skladno z trenutno veljavnima določbama občinskega 

predpisa je tako prepovedano sežiganje vseh vrst komunalnih odpadkov, nikakor pa s predmetnim 

predpisom ni določena splošna prepoved kurjenja na območju občine. Vzporedno je potrebno še 

pogledati s predmetnega področja druge predpise, s katerimi je urejeno tovrstno področje. Uredba o 

varstvu pred požarom v naravnem okolju (Uradni list RS, št. 20/14) točno določa, kaj je naravno okolje: 

gozd in drugo gozdno območje, območje na prostem razen vodnih površin (obdelane in neobdelane 

kmetijske površine), drevoredi, parki in skupine gozdnega drevja. Kurjenje je definirano kot kurjenje 

nenevarnih materialov znotraj kurišč in požiganje je uničevanje naravnih nenevarnih materialov izven 

kurišč, kar počnemo najbolj pogosto. Naravni nenevarni materiali so tisti, ki nastajajo v kmetijstvu in 

gozdarstvu kot so: trava, les in podobno. Pri kurjenju v naravnem okolju je potrebno urediti kurišče, ki je 

obdano z negorljivim materialom, od zunanjega roba vsaj meter očiščeno vseh gorljivih snovi, mora biti 

pod nadzorom polnoletne osebe, ogenj se po končanem kurjenju popolnoma pogasi. Uredba tudi 

prepoveduje požiganje, kurjenje v gozdu in zemljiščih poraslih z gozdnim rastjem ter kurjenje odpadkov. 

Posebne prepovedi veljajo le ob razglasitvi velike požarne ogroženosti, ko je posebej organizirano 

opazovanje naravnega okolja. Nadalje, Uredba o odpadkih (Uradni list RS, št. 37/15, 69/15, 129/20 in 

44/22 – ZVO-2) določa, da morajo biti vsi odpadki, tudi naravni, primerno obdelani, torej ali predelani ali 

odstranjeni v skladu z določili uredbe, kar pomeni, da kurjenje odpadkov ni dovoljeno. Uredba o ravnanju 

z biološko razgradljivimi kuhinjskimi odpadki in zelenim vrtnim odpadom (Uradni list RS, št. 39/10 in 44/22 

– ZVO-2) določa, da je kuhinjske odpadke prepovedano mešati z drugimi odpadki (komunalnimi), prav 

tako jih ni dovoljeno rezati, drobiti ali mleti z namenom odvajanja v odpadno vodo in s tem v kanalizacijo, 

greznice ali neposredno v vode, zeleni vrtni odpad pa mešati s komunalnimi odpadki ali drugimi ločeno 

zbranimi frakcijami. Kuhinjske odpadke in zeleni obrez (odpadki iz vrtov, odpadki iz zelenic okrog hiš, 

obrezi grmovnic, listje itd.) lahko kompostiramo za lastno uporabo, če ga pa ne, ga je potrebno prepustiti 

izvajalcu gospodarske javne službe na način, ki je določen z lokalnimi predpisi. Kurjenje odpadnega 

vejevja, ki nastane pri obrezovanju sadnega drevja v sadovnjaku (izvajanje kmetijske dejavnosti) ne 

prepoveduje občinski predpis, temveč je potrebno za tovrstne odpadke upoštevati pri kurjenju določbe 

Uredbe o varstvu pred požarom v naravnem okolju. V Sloveniji se tako lahko v naravi kuri le naravne 

nenevarne materiale kot so fizično obdelan les, suhi ostanki rastlin, veje in podobno, torej snovi, ki 

nastajajo v kmetijstvu in gozdarstvu. 

Pripravil: Aleš Lešnik, občinski inšpektor 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval   

pobudo št. 1627/36: Poostritev nadzora parkiranja na Panorami 

Obrazložitev: Tako ob samem griču, ob cesti proti Vičavi, kot na makadamski dovozni cesti na Panoramo, 

kjer je na obeh cestah s prometno signalizacijo prepovedano parkiranje in ustavljanje, so vsakodnevno 

parkirana številna vozila. Nekatera zgolj za krajši čas, nekatera pa tudi po več ur. V času toplejših 

mesecev so tukaj nemalokrat parkirani tudi avtodomi, ki ostajajo preko noči. 

Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali pristojnim nadzornim organom z pozivom k 

poostrenemu nadzoru. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval     

pobudo št. 1628/36: 

Popravijo se naj stopničasti prehodi na novo zgrajeni kolesarski stezi na Rogozniški cesti. 

Obenem naj se pregledajo vsi prehodi na obstoječih kolesarskih stezah v Mestni občini Ptuj, pri 

čemer se naj v najkrajšem možnem času pristopi k sanaciji vseh obstoječih stopničastih 

prehodov, saj so le ti za kolesarje zelo nevarni, pri čemer se naj uporabi tudi strokovna pomoč 

Sveta za preventivo v cestnem prometu. 

Obrazložitev: 
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Ptuj je naš je že v novembru 2019 podal pobudo št. 489/11 s katero je predlagal, da se na obstoječih 

kolesarskih stezah prehodi s kolesarskih stez na cestišče in obratno uredijo na način, da se namesto 

obstoječega stanja (rob oz. nizka stopnica) naredi klančina, kar se naj upošteva tudi v bodoče ob izgradnji 

novih kolesarskih poti. Na podano pobudo je bil podan odgovor, da bo pobuda upoštevana pri načrtovanju 

novih kolesarskih povezav in ob rekonstrukcijah že obstoječih. Pregled izgradnje nove kolesarske steze 

ob Rogozniški cesti izkazuje, da na prehodu s kolesarske ceste na cestišče in obratno ni urejena klančina, 

ampak rob. Prav tako se ugotavlja, da so bili na kolesarskih stezah sanirani prehodi s kolesarske ceste na 

cestišče in obratno zgolj v križišču Potrčeve in Volkmerjeve ceste, vsi ostali pa so še danes ostali 

nesanirani. Stopničasti prehodi s kolesarskih stez na cestišče in obratno so za kolesarje izredno nevaren, 

saj obstaja velika nevarnost padca. 

Odgovor: Kot je bil podan odgovor na pobudo 489/11, smo v okviru projektiranja vseh kolesarskih 

povezav na območju Mestne občine Ptuj upoštevali smernice in nov pravilnik o kolesarskih površinah. 

Investicija ureditve kolesarskih površin na Rogozniški cesti je v teku in bo predvideno zaključena v 

mesecu avgustu. V okviru investicije bodo klančine prehodov za kolesarje izvedeni skladno s pravilnikom. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval    

pobudo št. 1629/36: 

Ponovno se podaja pobuda za izgradnjo manjkajočega pločnika in kolesarske steze od kampa 

Term Ptuj  do že obstoječe kolesarske poti, ki vodi iz smeri Hajdoš. 

Obrazložitev:  

Enako pobudo je Ptuj je naš podal že v juliju 2019 (št. 311/8) ter prejel odgovor, da ima Mestna občina 

Ptuj za izvedbo kolesarskih povezav na voljo še evropska sredstva in plan izvedbe kolesarskih povezav, 

pri katerih je potrebno izvesti celovite rešitve (povezovanje obstoječih kolesarskih povezav in zagotavljati 

zveznosti le-teh) ter da bo v skladu z razpoložljivimi sredstvi zagotavljala izvajanje novih kolesarskih 

povezav po predvidenem planu in da sredstev za ta del poti v proračunu nima zagotovljenih in da jih bo 

načrtovala v naslednjih proračunih. Glede na to, da navedeno pot zraven turistov v glavnem uporabljajo 

domačini za sprehode in kolesarjenje, se ponovno podaja pobuda, da se vzpostavi manjkajoča povezava 

obstoječe kolesarske poti in pločnika s smeri Ptuja in iz smeri Hajdoš. 

Odgovor: Najprej je potrebno pripraviti projektno dokumentacijo. Pričakujemo, da bo v prihodnji finančni 

perspektivi ponovno tudi sredstva za mobilnost, zato bomo pristopili, ki pripravi potreben dokumentacije 

za morebitno prijavno na razpis, s cilje financiranja tudi iz zunanjih virov.  

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval    

pobudo št. 1630/36: Zalivanje dreves in nadomestitev posušenih dreves z novimi ter ustrezna 

zasaditev novega drevja v načrtovani prenovi Lackove ulice 

Obrazložitev:  

Ptuj je naš je že večkrat pozval na ustrezno zalivanje dreves in na zamenjavo suhi dreves (npr. glede 

dreves na parkirišču ob Zadružnem trgu s pobudo št. 277/7, ki so danes še vedno oz. spet suha). Tudi ob 

Potrčevi cesti in na Gregorčičevem drevoredu je potrebno določena suha drevesa nadomestiti z novimi. 

Ob tem se opozarja, da je pred cca. 20 leti bilo ob poti od Term Ptuj proti Zlatoličju zasajenih 84 javorjev. 

Danes jih je le še 22. Pri prenovi Lackove ulice se naj izvede zasaditev drevja v dvignjene grede, okrog 

katere se naj namesti klop za sedenje (tako kot je bilo ob kostanju na Novem trgu), greda okrog drevesa 

pa zasadi z ustreznim grmičevjem.  

Odgovor: Koncesionarju je naročeno, da glede na vremenske razmere ustrezno zaliva drevesa. 

Posušena drevesa bodo odstranjena in ob primernem času izvedena nadomestna zasaditev. Pobudo 

glede ozelenitve Lackove ulice bomo upoštevali pri izvedbi projekta same obnove trga in ulice. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   
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pobudo št. 1631/36: 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj pri izgradnji cestne, vodovodne, kanalizacijske 

infrastrukture pristopi k polaganju močnejših električnih kablov s katerim bo občanom dana 

možnost priključitve sončnih elektrarn na transformatorske postaje. Zaradi dviga cen električne 

energije se čedalje več stanovanjskih hiš odloča za izgradnjo sončnih elektrarn, vendar zaradi 

preslabega omrežja ne morejo pridobiti soglasij za priklop in potencialno gradnjo elektrarne. 

Glede na to, da bodo cene energije enormno zrasle in povpraševanje po sončnih elektrarnah še 

bolj povečalo je potrebno pristopiti, k polaganju močnejših kablov, ki bodo omogočili vključitev 

sončnih elektrarn s tem pa pomagati občanom istočasno pa zagotoviti omrežje, ki bo zadostilo 

potrebam izgradnje elektrarn za potrebe Mestne občine Ptuj navkljub temu, da podatkov kako 

daleč je projekt zagotavljanju električne samooskrbe v MO Ptuj, ki sem ga že pred časom 

predlagal še vedno nimamo. 

Odgovor: Navedenega predloga ni mogoče upoštevati, ker Mestna občina ni lastnik ali upravljavec 

kablovodov električnega omrežja. Ob izgradnji cestne in druge komunalne infrastrukture vedno pozovemo 

lastnike komunalnih vodov, da pristopijo k obnovam oz. novogradnjam njihovega komunalnega omrežja v 

območjih, kjer se gradnje načrtujejo in izvajajo. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1632/36: 

Podajam pobudo, da Zavod za turizem Ptuj posodobi fotografije, ki jih pošilja medijem in objavlja 

na spletu, tiskanih medijih, ki bodo odražale dejansko in trenutno stanje na Ptuju ne pa, da 

objavljajo in pošiljajo fotografije, ki so že zastarele. 

Odgovor: V skladu s sprejetim planom dela Zavoda za turizem Ptuj za leto 2022 je izvedba foto produkcije 

predvidena v letošnjem letu. 

Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, Zavod za turizem Ptuj 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1633/36: 

Podajam pobudo, da se poda informacija ali potekajo dogovori z DARS-om, DRS glede izvoza 

Turnišče, ker je sedanja prometna ureditev za občane Turnišč, Dražencev zelo neuporabna in 

zamudna. 

Odgovor: Pobudo za ureditev direktnega izvoza Turnišče iz povezovalne ceste med Puhovim mostom in 

avtocesto smo večkrat posredovali na DARS. Priključek bo DARS vključil v DPN za ureditev ptujske 

obvoznice. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1634/36: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, koliko sredstev smo pridobili iz evropskih razpisov in 

državnega proračuna za večje investicijske projekte ter v katerem času so bili prijavljeni in 

pripravljeni projekti (kanalizacija, vodovod, kolesarke...), ki jih gradnjo in izvajamo danes. 

Odgovor:  Preglednica o pregledu projektov sofinanciranih iz EU sredstev finančne perspektive 2014-2020 

je priložena. 

Pripravila: Simona Kašman 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1635/36: 

Podajam pobudo na pobudo številka 1605/35, ker iz prejetega odgovora ni razvidno, kateri projekti so 

pripravljeni za izvedbo oziroma če sploh so. Poraja se vprašanje, ali je Mestna občina Ptuj v tem 

mandatu sploh pripravila kateri konkreten projekt (projektno dokumentacijo), s katerim bomo 
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pristopili h črpanju državnih in evropskih sredstev, saj iz prejetih odgovorov ni razbrati, da bi bilo 

kaj storjenega na tem področju. 

Odgovor: Trenutno imamo v občinski upravi MO Ptuj pripravljenih nekaj projektov, več jih je v različnih 

fazah priprave. Nekateri od navedenih projektov bi tudi lahko bili predmet prijav in sofinanciranja s strani EU 

in RS sredstev. 

1. Ureditev novih dostopov v OŠ Olge Meglič in Prešernovi 29 ter zagotovitev požarne varnosti 

 Pripravljena je vsa potrebna projektna dokumentacija za izvedbo ter pridobljeno gradbeno dovoljenje. 

Projekt je v fazi mirovanja.  

2. Arheološki depo odprtega tipa 

 Pripravljena je vsa potrebna projektna dokumentacija za izvedbo ter pridobljeno gradbeno dovoljenje. 

Projekt je v fazi mirovanja.  

3. Stanovanjski blok z neprofitnimi stanovanji 

 Razpolagamo z gradbenim dovoljenjem, ki še ni pravnomočno. 

4. Rekonstrukcija ostrešja Mestne hiše Ptuj in dograditev dvigala 

 Projektna dokumentacija je naročena (pridobivanje zadnjih ključnih mnenj ZVKDS in skladnosti s 

prostorskimi akti). Po pridobitvi pozitivnih mnenj, bomo podali vlogo za pridobitev gradbenega dovoljenja 

na pristojno UE. V letošnjem letu bomo predvidoma še pridobili zahtevano GD, zaključili s projektno 

dokumentacijo in izdelali manjkajočo mapo Konservatorskega načrta Mestne hiše Ptuj. 

5. Rekonstrukcija objekta na Raičevi 14 za namen centralne kuhinje in pralnice Vrtca Ptuj 

 Projekt je v fazi priprave, izdeluje se dokumentacija za pridobitev gradbenega dovoljenja. V tem letu bo 

izdelan tudi projekt za izvedbo. 

6. Celovita rešitev prostorskih potreb OŠ Breg 

 V pripravi je javno naročilo za idejni projekt. 

7. Ureditev dostopov do turističnih znamenitosti v območju za pešce v starem mestnem jedru Ptuja 

(Lackova in Zelenikova ulica) 

 Projekt je v fazi priprave. Dokončati je potrebno projektno dokumentacijo za izvedbo. Gradbeno 

dovoljenje ni potrebno. 

8. Območje od starih zaporov do Novega sveta (Dominikanski samostan) 

 pripravlja se celovita idejna rešitev, prilagojena dejanski rabi in možnostim dominikanskega samostana. 

9. »Garažni plato Lackova« 

 V avgustu 2021 je bil razpisan vabljeni natečaj za Umestitev, ureditev in oblikovanje garažnih površin ter 

odprtega prostora pred Minoritskim samostanom na Ptuju, k sodelovanju so bili povabljeni štirje ugledni 

biroji. Naloga natečajnikov je bila umestitev podzemne garaže in ureditev odprtega prostora nad njo. V 

jeseni je natečajna komisija v sodelovanju z ZVKDS pregledala prispele rešitve. Ocenjevalna komisija, 

sestavljena iz predstavnikov MO Ptuj in Javnih služb Ptuj d. o. o. ter predsednika in članice Urbanistične 

komisije Ptuj, se je odločila, da v danem trenutku, ko naročnik Javne službe d. o. o. in MO Ptuj nimata 

zadostnih finančnih sredstev za realizacijo katerega od prispelih predlogov, ne izbere prvonagrajenega 

projekta. 

V nadaljevanju je bila sprejeta odločitev (na Ptuju je nujno potrebno izgraditi garažno hišo, saj se je število 

parkirnih mest v starem mestnem jedru zaradi mnogih prenov precej zmanjšalo in je primerno, da se le-ta 

načrtuje na lokaciji pred Minoritskim samostanom, ki je v lasti MO Ptuj), da se k sodelovanju povabi avtorja 

dveh rešitev, ki sta za MO Ptuj najbolj sprejemljivi. Trenutno potekajo aktivnosti za izvedbo druge faze 

vabljenega natečaja, ki bo podala končno rešitev. 

Iz področja javne komunalne in prometne infrastrukture so: 

Pripravljeni projekti za izgradnjo fekalne kanalizacije na območju: 

 Slovenskogoriška 3-11, v dolžini 488 m, ocenjena vrednost 133.011,18 EUR. Navedeni kanal je 

potrebno izgraditi do 31.12.2023, pridobljeno je gradbeno dovoljene z dne 14. 2. 2022. Priključilo se bo 

12 objektov oz. 44 PE na območju Slovenskogoriška 3, 5, 9, 9b, 11, Prečna pot 20, 21; 

 Pacinje, v dolžini 3.137m, ocenjena vrednost 1.202.614,86 EUR. Navedene kanale je potrebno zgraditi 

do 31.12.2027, pridobljeno je gradbeno dovoljenje z dne 24. 1. 2022. Priključilo se bo 55 objektov oz. 
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162 PE na območju Pacinj; 

 Grajena 1-9, v dolžini 210 m, ocenjena vrednost 55.147,04 EUR. Navedene kanale je potrebno zgraditi 

do 31.12.2027. Pridobljeno je gradbeno dovoljenje z dne 10.1.2022. priključilo se bo 8 objektov oz. 24 

PE. 

V pripravi so projekti za izgradnjo fekalne kanalizacije: 

 Rabelčja vas - Mestni vrh, v dolžini 1.897 m, ocenjena vrednost 460.000,00 EUR. Območje je potrebno 

priklopiti do 31.12.2023. Trenutno se pripravlja DGD dokumentacija – pripravlja RCI Celje Gre za 

območje Mestnega vrha 12, 14, 14a, 15, 16, 16a, 17 in Rabelčje vasi 48, 52, 54, 54a, 54b, 54c, 55, 56, 

56a, 56b, 57, 57a, 57b, 57c, 60a, 61, 62, 64. 

 Krčevina pri Ptuju 64-73 – območje se delno nahaja v aglomeraciji, kjer je potrebno priključiti objekte do 

31.13. 2027. Kanal je v projektiranju – pripravlja DK Protim. 

 Sp. Velovlek 1 - 2a – območje ni znotraj aglomeracije, kanal je v  projektiranju – pripravlja DK PROTIM 

d. o. o.. Zajema 4 priključke oz. 12 PE. 

V pripravi so projekti za izgradnjo kolesarske infrastrukture: 

 Kolesarska pot Grajena - Vurberg ureditev kolesarske poti Grajena - Vurberk ob regionalni cesti R3-

710/1292 Maribor – Vurberk – Ptuj od km 17+ 524 do km 19 + 224 (stacionaža po BCP) v dolžini 1700 

m. 

Pripravila: Simona Kašman in Tadej Zorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1636/36: 

Podajam pobudo, da se obvesti DRSV, da takoj pristopijo k čiščenju potoka Grajena, saj je struga 

v Štukih 24 pri betonskem propustu popolnoma zamuljena z blatom in naplavinami, kar ne 

omogoča normalnega pretoka potoka in posledično voda trga bregove.  

Odgovor: Potok Grajena je v omenjenem delu že očiščen. Prodna pregrada, ki je bila polna naplavin je 

bila očiščena pred cca. dvema mesecema. Ostala struga Grajene od pregrade gorvodno v dolžini cca. 

800 m pa je v večji meri že očiščena oziroma se dela ravnokar zaključujejo. 

Pripravil: Gašper Černigoj, VGP Drava Ptuj 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1637/36: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, zakaj Mestna občina Ptuj ne pristopi k projektu 

skupnostna samooskrba za električno energijo, kot so to storili v občini Hrastniku, kjer bo letos 

začela delovati največja skupnostna sončna elektrarna v državi. Občina Hrastnik bo kot prva 

slovenska občina svojim občanom in občankam ponudila možnost, da se vključijo v energetsko 

zadrugo ter proizvajajo in se oskrbujejo z električno energijo s pomočjo sonca. Ustanovili bodo 

zadrugo, v katero naj bi se poleg občine vključilo tudi od 50 do 60 gospodinjstev, ki bodo tako 

postala samooskrbna in neodvisna od razmer na trgu električne energije. Vrednost investicije je 

ocenjena na 235 tisoč evrov. Način financiranja vključuje začetne vložke vključenih odjemalcev v 

višini 150 evrov na 1 kW kapacitete, s čimer se bo pokrilo približno 20 % investicije. Nadaljnjih 20 

% bo pokritih s sofinanciranjem Ministrstva za infrastrukturo v sklopu javnega razpisa za 

nepovratna sredstva za sončne elektrarne, preostalih 60 % pa bo pokritih s kreditom. Predviden 

čas izgradnje sončne elektrarne je v poletnih mesecih 2022.  

https://zeleni-hrast.si/index.php/2022/05/10/v-hrastniku-zelena-luc-za-najvecjo-skupnostno-

soncno-elektrarno-v-drzavi/  

https://www.zurnal24.si/pod-streho/varcna-hisa/s-600-evri-vlozka-do-65-odstotkov-nizjega-racuna-

za-elektriko-385233  

Odgovor: Mestna občina Ptuj je v sodelovanju s podjetjem Energijo plus konec meseca aprila vložilo 

vlogo za 17 skupnostnih Sončnih elektrarn in 8 samooskrbnih elektrarn na javnih stavbah v skupni nazivni 

moči 1.162 kW. Na podlagi odobrenih soglasij za priključitev Sončne elektrarne po posameznih lokacijah 

se preučuje najprimernejša strategija, oblikovala se bo ustrezna pravno organizacijska enota ter sprožili 



11 

 

ustrezni postopki za pridobivanje gradbenega dovoljenja, tam, kje bo to potrebno. Prav tako preučujemo 

možnosti, kako vključiti posamezna gospodinjstva ter lokalna podjetja k so-investiciji oz. v javno zasebno 

partnerstvo. 

Pripravil: Sebastjan Jakolič  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1638/36: 

Podajam pobudo, da se v Štukih postavijo koši za smeti, saj ob cesti ni košev, kamor bi lahko 

sprehajalci odlagali smeti, saj so sedaj odvržene smeti v obcestnih jarkih in dvoriščih občanov.  

Odgovor: Preverili bomo lokacije in možnost postavitve košev v naselju Štuki. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1639/36: 

Podajam pobudo, da se na primerni lokaciji namesti tabla (elektronska na dotik), ki bo občanom 

omogočala preprost vpogled v zemljiško stanje parcel (npr. prostorski akt  ali parcela gradbena ali 

ne), kot imajo to v Mestni občini Koper. Občani bi pridobili informacije, ki ne vsebujejo osebnih 

podatkov kot je to v odprtem informacijskem sistemu PISO, ki je brez registracije odprt za javnost. 

S tem bi prihranili občanom marsikatero pot, ko morajo na vseh možnih koncih iskati informacije 

in stanje njihovih parcel oziroma parcel za katere se zanimajo. Na žalost si vsi ne znajo pomagati z 

zapletenimi pristopi v Zemljiški knjigi, PISO in podobno, zato bi bila tovrstna tabla več kot 

dobrodošla.  

Odgovor: Predmetna pobuda, kot tudi pobuda mestnega svetnika, gospoda Požgaia (št. 1621/36), se bo 

preučila in izvedla v okviru možnosti, ki jih ima Mestna občina Ptuj, tako iz vidika dostopnosti informacij 

javnosti, morebitnih finančnih obveznostih za izvedbo pobude, kakor tudi obstoječe informacijske podpore. 

Tudi pri tej morebitni izvedbi se bo v največji možni meri sledilo vidiku, da bodo podatki čim lažje dostopni 

občanom, tako iz vidika dostopnosti, kakor tudi samega pregledovanja le teh in pridobivanja potrebnih 

informacij.   

Pripravila: Nina Majcen Ogrizek 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1640/36: 

Podajam pobudo, da se na Pivkovi in Gajzerjevi ulici postavi obvestilna tabla »VI VOZITE«, s čimer 

bi opozarjali voznike na izmerjeno hitrost.  

Odgovor: Predlagano pobudo za postavitev bo pregledala Tehnična komisija za urejanje prometa. Ob 

tem bomo pozvali mestno redarstvo, da poostri kontrolo prometa na navedeni relaciji. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1641/36: 

Podajam pobudo, da se apelira na DRSI in DRSV, da pristopijo k sanaciji posedanja brežine v 

Štukih 24 – 26a, saj je potok Grajena spodjedel brežino in prihaja do enormnega posedanja 

vozišča.  

Odgovor: Pozvali smo vzdrževalca državnih cest Cestno podjetje Ptuj, da pregleda stanje na terenu. O 

ugotovitvah  vas bomo naknadno obvestili. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1642/36: 

Podajam pobudo, da se poda informacija glede obnove ribnika Ljudski vrt in suhega 

zadrževalnika, saj se občanom poraja vprašanje, kje bo pristajal reševalni helikopter v primeru 
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potreb in ali bo sanacija kakorkoli vplivala na to, saj bodo brežine višje, kar bi lahko posledično 

vplivalo na varnost za pristajanja reševalnega helikopterja.  

Odgovor: Obnova ribnika in suhega zadrževalnika ne bo poslabšala možnosti pristajanja reševalnega 

helikopterja, saj so na novo izvedene brežine ustrezno oddaljene od mesta, kjer je v preteklosti pristajal 

reševalni helikopter. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1643/36: 

Podajam pobudo, da se poda informacija ali bo ob izgradnji urgentnega centra zgrajen tudi 

»helioport« za pristajanje reševalnih helikopterjev. Če ne, naj se poda informacija, kje bo 

pristajališče v primeru potreb.  

Odgovor: Helioporta za potrebe Helikopterske nujne medicinske pomoči za prevoz bolnikov, predvsem 

med bolnišnicami, na Ptuju nismo zasledili v nobenem načrtu infrastrukture, namenjene boljši oskrbi 

bolnikov. Heliport ni predmet Enotne metodologije za izgradnjo urgentnih centrov v Sloveniji. Naša 

bolnišnica za helikopterske prevoze uporablja nenamensko površino pri Osnovni šoli Ljudski vrt. Zaradi 

gradbenih del je ta začasno prestavljena na travnik za gasilskim domom. 

Pripravila: Anica Užmah, direktorica SB Ptuj 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1644/36:  

Podajam pobudo, da MO Ptuj obvesti pristojne službe, da odstranijo smeti in klopi na nabrežju 

reke Drave na Vičavi.  

Odgovor: S strani občinskega inšpektorata bo opravljen ogled na kraju samem ter izrečen inšpekcijski 

ukrep za ureditev predmetne zadeve. 

Pripravil: Aleš Lešnik, občinski inšpektor 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1645/36: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, zakaj Podjetje za stanovanjske storitve d.o.o. Ptuj ne 

odda občinskega stanovanja na Volkmerjevi cesti 5, v 2. nadstropju, kjer je trisobno stanovanje 

prazno že dalj časa in pripravljeno za vselitev. Po pridobljenih informacijah naj bi PSS to 

stanovanje namerno zadrževalo iz le njim znanega razloga, navkljub temu, da je takoj pripravljeno 

za vselitev. Družine čakajo na stanovanja, PSS pa stanovanj ne želi dati v najem.  

Odgovor: Konkretno stanovanje je bilo prevzeto dne 15.02.2022. V stanovanju so bila potrebna 

minimalna popravila, katera smo opravili. Kandidatka iz liste za dodelitev neprofitnih stanovanje je že bila 

vabljena na prevzem stanovanja. Pri sami dodelitvi je potrebno upoštevati še zakon ZUP. V sled 

navedenega zavračamo trditev, da je stanovanje dalj časa prazno in »Družine čakajo na stanovanja, PSS 

pa stanovanj ne želi dati v najem«. 

Pripravilo: PSS Ptuj d.o.o. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1646/36: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, na koga v Mestni občini Ptuj naj se občani obrnejo v 

primeru potreb za ustreznih in verodostojnih informacij za prostorsko planiranje glede na to, da 

sta v dveh mesecih delovno mesto zapustila že dva javna uslužbenca.  

Odgovor: Trenutno je delovno mesto višjega svetovalca - planerja, ki je izvajal naloge v zvezi z občinskim 

prostorskim načrtom nezasedeno, je pa v teku javni natečaj za zasedbo tega delovnega mesta. V 

vmesnem času strankam pomagajo drugi javni uslužbenci, na katere vas usmerijo iz tajništva Oddelka za 

gospodarske dejavnosti. Sicer pa na vsa vprašanja glede občinskih podrobnih prostorskih načrtov lahko 

odgovori višja svetovalka–urbanistka Snežana Sešel. 
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Pripravila: mag. Zdenka Bezjak 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1647/36: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, zakaj Podjetje za stanovanjske storitev Ptuj v roku 

enega leta od objave prednostne liste za stanovanja še vedno ni oddal stanovanj, ki so na 

razpolago. Po pridobljenih informacijah oddajajo stanovanja, ki so funkcionalno popolnoma 

neuporabna za družine; istočasno pa zadržuje primerna stanovanja za oddajo v najem. Na takšen 

način vsekakor ne bomo reševali pereče stanovanjske problematike na Ptuju, še manj pa poskrbeli 

za prihod mladih družin.  

Odgovor: Vsa primerna (obnovljena, funkcionalna) stanovanja se oddajo v najem sproti in po listi za 

dodelitev neprofitnih stanovanj. Pri sami dodelitvi je potrebno upoštevati navodila Zakona ZUP, pri čemer 

je potrebno upoštevati zakonske roke. Zavračamo očitek, da »Po pridobljenih informacijah oddajajo 

stanovanja, ki so funkcionalno popolnoma neuporabna za družine istočasno pa zadržuje primerna 

stanovanja za oddajo v najem«, informacije so napačne in neresnične. Vsa primerna stanovanja se sproti 

oddajajo, kandidatom iz liste, kateri ustrezajo zakonskim kriterijem za dodelitev. 

Pripravilo: PSS Ptuj d.o.o. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1648/36: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, ali ima Petv kakšno politiko glede prispevkov s 

svetnicami in svetniki Mestnega sveta, ker nekatere svetnice in svetniki iz različnih svetniških 

skupin namreč še niso bili niti povprašani glede svojih mnenj in pogledov na delovanja mestnega 

sveta in stanja v MO Ptuj. Prav tako že dalj časa ni zaslediti oddaje Minuta za mestni svet? V večini 

primerov, namreč gledamo prispevke, ki so ciljno promocijsko obarvani.  

Odgovor: Politiko prispevkov v okviru produkcije Ptujske televizije PeTV usklajujejo odgovorni urednik in 

Programski svet PeTV. Oddaja Minuta za mestni svet je v program uvrščena vsako četrtletje, pri čemer 

sta v tem letu planirani dve oddaji. Razlog so lokalne volitve, saj bodo novi svetniki opravili samo 

konstitutivno sejo. K sodelovanju v oddaji Minuta za mestni svet so vedno povabljene vse svetniške 

skupine, ki pa same določijo sogovornika. Naslednja oddaja Minuta za mestni svet je planirana v mesecu 

juniju, ko bodo sodelovanju povabljene vse svetniške skupine. Glede vsebinske priprave prispevkov na 

Ptujski televiziji bo pobuda svetnika posredovana tudi programskemu svetu. 

Pripravil: Miha Masten, odgovorni urednik Ptujske televizije PeTV 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1649/36: 

Podajam pobudo, da SOU Sp. Podravje posodobi spletno stran, ki se nanaša na Občinski 

prostorski načrt, saj so tam navedene osebe, ki na tem področju ne delajo že več kot pol leta.  

Odgovor: Kontakti na spletni strani so bili posodobljeni. V najkrajšem možnem času pa je predvidena 

celovita prenova celotne spletne strani skupne občinske uprave. 

Pripravila: mag. Zdenka Bezjak 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval  

pobudo št. 1650/36: 

Podajam pobudo, da se pred objavo odgovorov na svetniške pobude le te slovnično pregledajo, 

saj je zaslediti več slovničnih napak, ki so kot kaže posledica »popravljanja/prilagajanja« 

odgovorov na svetniška vprašanja.  

Odgovor: Na vsaki seji prejete pobude in vprašanja mestnih svetnikov razporedimo na pristojne oddelke 

občinske uprave. Tekom priprave odgovorov se vsi odgovori pregledajo, tako na nivoju posameznih 

oddelkov kot potem združeni pred objavo, kot gradivo za sejo mestnega sveta. Strokovne službe občinske 

uprave se trudimo, da so odgovori strokovni, popolni in pravočasni, seveda pa občasno pride do kakšnih 
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slovničnih in pravopisnih napak. Te zadeve se trudimo odpravljati. Če bi želeli gradivo v celoti ustrezno 

slovnično in pravopisno pregledati, bi morali za lektoriranje izbrati zunanjega strokovnjaka, kar pa je 

povezano z dodatnimi sredstvi. Sredstev za namen lektoriranja besedil oziroma odgovorov na vprašanja 

in pobude v proračunu nimamo, hkrati pa tudi ne vidimo potrebe, da bi na tem področju in za ta namen 

zagotavljali javna sredstva. 

Pripravil: Matej Gajser 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1651/36: 

Podajam pobudo, da se zaradi nezmožnosti prodaje stavbe »Ljudevita Pivka« pripravi ocenjena 

vrednost možnosti vzpostavitve tehnološkega parka mesta Ptuj, kjer bi k sodelovanju povabili 

zasebni kapital na podlagi vzpostavitve javno zasebnega partnerstva. Kot druga možnost pa 

pristopiti k lastni vzpostavitvi tehnološkega parka, kot ga ima Občina Ormož, ki je le tega 

vzpostavila z evropskimi sredstvi.  

https://www.tednik.si/gospodarstvo/28240-gradnja-ormoskega-tehnoloskega-parka-pogojena-z-

evropskim-denarjem  

Odgovor: Za resno oceno in pripravo projektov za navedeno investicijo je potrebno zagotoviti sredstva v 

proračunu. Proračunska sredstva za navedeno niso zagotovljena. To, da ni zanimanja ne drži, saj smo v 

zadnjem obdobju, neformalno, bili iz večih strani povprašani za dodatne informacije glede nepremičnine.   

Pripravil: Alen Jevtović, direktor občinske uprave 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval    

pobudo št. 1652/36: 

Podajam pobudo na pobudo št 1593/35., kjer je zapisano, da je demografska študija objavljena na 

spletu in je bila objavljena šele po podani pobudi 3.5.2022? Zakaj se le ta ni objavila prej in zakaj ni 

objavljen dejanski odgovor, kot so ga pripravile strokovne službe.  

Odgovor: Študija na spletni strani ni bila objavljena iz razloga, ker ne gre za strateški dokument kot tak. 

Glede na to, da dokument vsebuje elemente, ki so lahko zanimivi zainteresirani javnosti in ker je bil 

financiran iz javnih virov smo ob odgovoru na svetniško vprašanje sprejeli odločitev, da dokument javno 

objavimo na spletni strani, da bo dosegljiv vsem. Objavljen je bil odgovor, ki je na kratko in jedrnato 

odgovoril na zastavljeno vprašanje, podrobnosti pa so razvidne iz na spletni strani objavljene študije. 

Pripravil: Alen Jevtović, direktor občinske uprave 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval   

pobudo št. 1653/36: 

Podajam pobudo, da se pridobi informacija, kdaj se bo pričela izgradnja optičnega omrežja v 

naseljih Orešje in Vičava, saj je od zadnjih informacij preteklo že več kot leto dni, stvari pa še 

vedno mirujejo. Ne glede na to, da je to v domeni operaterjev, sem mnenja, da bi morala MO Ptuj 

tukaj odigrati bistveno večjo vlogo pri pridobivanju ustrezne dokumentacije, da bi lahko operaterji 

čimprej pristopili k izgradnji omrežja.  

Odgovor: Poslano v odgovarjanje KKS Ptuj d.o.o. in Telemach d.o.o.  

Pripravil: mag. Janez Merc 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval    

pobudo št. 1654/36: 

Podajam pobudo, da se iz naslova vzdrževalnih del čimprej sanira cesta v Krčevini pri Vurberku JP 

828031. Cesta je na več mestih že pošteno dotrajana in poškodovana in je v zelo slabem stanju. 

Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali pristojnim upravljavcem in jih pozvali k ureditvam. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je na seji podal   



15 

 

pobudo št. 1655/36: 

Želel bi kar nekaj odgovorov, kar se tiče ČS Rogoznica. S predsednikom ČS sva bila danes zjutraj 

na vezi. Na tem območju, ki je že tako degradirano, imamo odprto v bistvu vsako drugo cesto. 

Terminski plan je bil, da se bodo nekatere ceste že asfaltirale septembra, potem je bilo rečeno, da 

se naj pozimi posede, da se bo asfaltiralo po zimi, marca bi se naj odprle asfaltne baze. Zdaj smo 

že čez polovico maja, odprta je vsaka druga cesta, kljub temu, da se dela Slovenskogoriška cesta, 

gradi se dom in zraven imamo na tudi razdalji 200 m v urbanem naselju dve gradbeni deponiji. Vsi, 

ki tam blizu živijo, lahko me podpre gospod podžupan in pa kolegica Marta Tušek, vejo, da je 

stanje neznosno. Želeli bi opozoriti Mestni svet, ne da se samo organizira ČS Rogoznica, ampak 

tudi prebivalstvo, ker je resnično neznosno, lahko se naredijo meritve, kako je okolje obremenjeno 

s prahom. Nikjer nisem videl, da bi se odprle v celotni ČS vse ceste, potem pa bi se zgovarjali na 

to, da je premik stroja za asfaltiranje predrag, čeprav zamujamo že pol leta z asfaltiranjem, tako bi 

želeli odgovore najprej: 

- Kako je z dovoljenji, da so tam sploh te gradbene deponije? Vem, da so na privatnih zemljiščih, 

ampak vseeno OPPN opredeljuje, čemu je namenjeno tisto področje, področje za šport. Ne vem, 

če je lahko tam gradbena deponija, to sem že vprašal na Odboru za okolje,  

- Zanima me, da se ljudem resnično in dokončno predstavi realni terminski plan, kdaj se mislijo te 

ceste asfaltirati, ker je stanje neznosno. 

Odgovor: Pri pregledu novih položenih kanalizacijskih vodov s kamero in izvedbo tesnosti, je bilo 

ugotovljeno nekaj napak, katere mora podizvajalec sanirati. To je že v večji meri tudi izvedel. Po zaključku 

teh del sledi ponovni pregled  saniranih tras, nakar se lahko pristopi k fini pripravi cestišča in asfaltiranju. 

V zvezi z problematiko je bila zadeva izpostavljena tudi na redni koordinaciji 24. 5. 2022, kjer je bilo 

dogovorjeno, da podizvajalec poda za preostala potrebna dela v roku enega tedna tudi podroben 

terminski plan. Urejanje začasnih deponij gradbenih odpadkov (zemeljski izkopi) ureja Uredba o ravnanju 

z odpadki, ki nastanejo pri gradbenih delih (Uradni list RS, št. 34/08 in 44/22 – ZVO-2) in jih izvajalec 

lahko začasno odlaga. 

Pripravila: Minja Vučinić 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je na seji podala   

pobudo št. 1656/36: 

Tiče se pobud, ki niso bile izvedene oziroma uresničene. Npr. ko govorimo o prometni varnosti, 

mislim, da sem štirikrat ali petkrat že dala pobudo, da se namestijo ogledala za boljšo vidljivost 

pod Puhov most in na križišče ulice ob Tratah, kjer je v bistvu nepregleden ovinek in prihaja do 

težav. Prosila bi, če se lahko to izvede, ker gre res za banalno malenkost, bi pa bistveno 

pripomoglo k varnosti. Kar pa se tiče zadnjih dogodkov, ki so se zgodili na lokaciji K jezeru, pa 

sem že dala pobudo, pa prosim, da je tam treba nekaj uredit, ker bo drugače prišlo do tragedije. 

Potem pa spet ne bo noben kriv.  

Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali pristojnim upravljavcem in jih pozvali k ureditvam. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

 

Nuška Gajšek 

   županja 
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